
Agent Fazio: Czuje się tutaj dobrze

News - ASRoma.pl

Jedną z pozytywnych niespodzianek w mercato Romy jest bez wątpienia

Federico Fazio. Argentyńczyk, który grał bardzo mało w poprzednim

sezonie, wyrósł w ostatnich meczach na czołowego piłkarza drużyny.

O pierwszej części sezonu w wykonaniu gracza mówił, w wywiadzie dla 

italiacalcio24.it jego agent, Salva Sanchez:

- Federico gra często, zespół ma się dobrze, także on czuje się dobrze. Jest bardzo

szczęśliwy z pobytu w mieście, znajduje się w centrum projektu i jest ważny dla

trenera. Pragnieniem jest wygranie tytułu, on czuje i ma wrażenie, że jest to

możliwe. Na pewno Roma będzie walczyć do samego końca z Juventusem o

mistrzostwo. Fazio mieszka w Rzymie z całą rodziną, znajduje się w wielkim zespole

i czuje się tutaj dobrze, zarówno jeśli chodzi o pozycję, którą zajmuje, jaki i

znaczenie w zespole. 
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